
Beskæftigelsesudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 117
Vil ministeren opgøre, hvor mange virksomheder der er omfattet af reglerne om skiltning 
ved indgange til byggepladser, og hvor mange bøder og/eller påbud SKAT årligt har 
givet virksomheder for manglende eller mangelfuld skiltning på danske byggepladser i 
perioden 2000-2023, samt om ministeren mener der er proportionalitet mellem de to tal?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Victoria Velasquez (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Thomas Skriver Jensen
formand
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